



Hello Summit Families!

عائلات مدرسة سوميت الكرام

In lieu of fundraising through product sales, the Summit PAC is asking for a "One Time Donation". These funds go towards many non-funded activities and items that enhance learning for our children. Any amount your family is comfortable donating will be greatly appreciated.

بدلاً من جمع التبرعات للمدرسة من خلال بيع المنتجات المختلفة، فإن مجلس آباء المدرسة يدعوكم للتبرع لمرة واحدة. هذه التبرعات توجه لصالح الكثير من الأنشطة الغير مدعمة وأيضا تحسين الوسائل التعليمية للطلاب.

This year the Summit PAC is aiming to purchase 52 computers to be distributed in the Tech Ed and Computer Lab rooms. If you would like to sponsor a computer by donating the full cost, your name will proudly be displayed on the computer in recognition of your generosity.

هذا العام، يأمل مجلس الآباء لشراء 52 حاسب آلي للإستخدامهم في التعليم التكنولوجي و المعامل. إذا أردتم التكفل بالتكلفة الكاملة لجهاز حاسب آلي واحد، فإن إسمكم سوف يعرض على الحاسب عرفاناً بمجوداتكم.

Please fill in this form and return it to your child's teacher by Nov. 30, 2015

الرجاء التكرم بملئ هذه الإستمارة و تسليمها لمعلمة ابنك/ابنتك و حتى تاريخ ال 30 من نوفمبر 2015

Donor's Name (to appear on tax receipt): _____
كما يريد أن يظهر على إيصال التبرع) اسم المتبرع (Last Name/العائلة) (First Name/الأول)

Child's Name اسم الطفل : _____ Teacher/Division المعلمة / الفصل : _____

Address العنوان : _____ City/Town الحى/المدينة _____

Province المقاطعة : _____ Postal Code الرقم البريدي : _____

Email البريد الإلكتروني : _____ Telephone التليفون : _____

Please accept my donation of (please circle): \$25 \$50 \$100 \$other _____

أرجو قبول تبرعى، و ذلك بقيمة (من فضلك ضع دائرة حول القيمة المرادة أعلاه)

I would like to sponsor a computer: \$350 (Full Computer) \$250 (CPU) \$100 (Monitor)

أرغب التكفل بجهاز حاسب آلي كاملاً (\$350) وحدة المعالجة المركزية CPU (\$250) الشاشة (\$100)

Name displayed on computer (optional):

الإسم المرغوب فى عرضه على الحاسب الآلى

(اختيارى)

Donation التبرع : cash نقداً cheque (Please make payable to **Summit Middle School**) شيك بنكي (باسم المدرسة)

Your donation to the Summit Middle School is eligible for an income tax credit if over \$25.

يخضع التبرع لمجلس آباء المدرسة للإعفاء من ضريبة الدخل فى حالة كونه أكثر من 25 دولار.

I would like a tax receipt أريد إيصالا ببقيمة التبرع : Yes نعم No لا

I do not wish to donate at this time لا أود التبرع الآن

Parent Signature توقيع ولى

الأمر

Thank you for your support in helping enrich our school for the children!

شكرا لدعمكم المتواصل و لإثرائكم مدرستنا من أجل أطفالنا